

THE LANGHAM

HONG KONG

The logo for PRUworks, with 'pru' in grey and 'works' in red.

如何換領優惠？

1. 致電(852) 2132 7898 [或電郵至 tlhkg.tfg@langhamhotels.com](mailto:tlhkg.tfg@langhamhotels.com) 訂座並說明享用 PRUWorks 優惠
2. 於 The Food Gallery 出示有效的英國保誠團體醫療保險會員咭即享優惠

How to redeem offers?

1. Please call (852) 2132 7898 or email tlhkg.tfg@langhamhotels.com for advance booking, PRUWorks offer must be mentioned at time of booking
2. Present valid Prudential Group Medical Insurance Membership Card to enjoy the offer at The Food Gallery

條款及細則

- 優惠有效期由 2020 年 6 月 24 日至 2020 年 12 月 30 日。
- 此優惠需於 2020 年 12 月 30 日 11:59pm 前使用，逾期無效恕不補發。
- 此優惠不適用於 2020 年 12 月 14 至 26 日(聖誕節)及特別節慶。
- 此優惠只適用於 The Food Gallery 自助餐使用。
- 須出示有效的英國保誠團體醫療保險會員咭以享用優惠。
- 此優惠只適用於 2 至 12 位付款客人訂座。
- 必須預先致電或電郵餐飲部訂座，並說明享用此優惠。
- 優惠數量有限，並按供應情況而定。
- 優惠只供堂食，須另收取加一服務費，並以原價計算。
- 優惠不適用於飲品、小童餐牌、小童及長者自助餐收費。
- 如有任何爭議，香港朗廷酒店保留此優惠之最終決定權。
- 此優惠由香港朗廷酒店提供，如有任何查詢，請直接與香港朗廷酒店聯絡。

Terms and conditions

- The offers are valid from 24 June 2020 to 30 December 2020.
- The offer is valid for redemption until 23:59pm, 30 December 2020, after which it will be invalid.
- Offer is not applicable to 14 – 26 December (Christmas) 2020 and special festivities.
- The offer applicable at The Food Gallery buffets only.
- Valid Prudential Group Medical Insurance Membership Card must be presented for offer entitlement.
- Offers are valid for a reservation of 2 to 12 paying guests.
- Advance booking through hotel dining reservations hotline or email is required. The offer must be mentioned at time of booking.

THE LANGHAM

HONG KONG

pruworks

- Offers are in limited quota and subject to availability.
- Offers are applicable to dine-in meal only and subject to 10% service charge based on the original price.
- Offers are not applicable to drink menu, children menu, children and senior citizen buffet prices.
- In case of disputes, the decision of The Langham, Hong Kong is final.
- The offer is provided by The Langham, Hong Kong, for any enquiries, please contact The Langham, Hong Kong directly.